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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 
održane 16. lipnja 2011. godine (četvrtak), 

u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 
 
 

Sjednicu je u 17,05 sati otvorio ARDEMIO ZIMOLO, potpredsjednik Gradskog 
vijeća Grada Pule ( IDS-SDP), koji je sjednici i predsjedavao.  
 Radi utvrñivanja prisutnost i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika.  
 Obavještava da je predsjednik Gradskog vijeća Denis Martinčić, opravdano odsutan 
zbog bolesti, te mu vijećnici žele brzi oporavak. Izostanak su opravdale i vijećnice Mirjana 
Ružnjak i Neta Žiković.  
  
 PRISUTNI – ODSUTNI  
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1.  ARDEMIO ZIMOLO IDS-SDP Umjesto B.Miletića-ostavka 
2. DENIS MARTINČIĆ  IDS-SDP  Odsutan 
3. MARKO MARTINČIĆ IDS-SDP  
4. ELENA GATTONI-STEPANOV  IDS-SDP  
5. MARIJAN MUŽINIĆ IDS-SDP  
6. VIKTOR LAZARIĆ IDS-SDP  
7. SERGIO STUPAR IDS-SDP  
8. ORNELA GRUJIĆ-CUKON IDS-SDP  
9. JADRANKA ČERNJUL IDS-SDP  
10. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-SDP  
11. MARICA VRBANAC IDS-SDP  
12. IVAN UDOVIĆ IDS-SDP  
13. KEMAL VELAGIĆ IDS-SDP  
14. PEĐA GRBIN IDS-SDP  
15. BRANKA DAIĆ-BURSAĆ IDS-SDP  
16. DUNJA RAČIĆ NGL-NPC Umjesto P. Cuccurin-ostavka 
17. BRUNO NEFAT NGL-NPC  
18.  IRENKO SRDOČ NGL-NPC  
19. ZDENKA VRATOVIĆ NGL-NPC  
20. MAURICIO LICUL NGL-NPC  
21. LOREDANA ŠTOK NGL-NLŠ Odsutna  
22. MIRJANA RUŽNJAK NGL-NLŠ Odsutna  
23. SONJA SUČIĆ HSU-HSLS Umjesto S.Hrelja-ostavka 
24. NETA ŽIKOVIĆ HSU-HSLS Odsutna 
25.  LOVORKA TOMIČIĆ HDZ-HSS  
26.  JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HSS  
 
 Izvršenom prozivkom i uvidom u evidencijske listiće, konstatira da je prisutan 21 
vijećnik, od ukupno 26 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati, a po 
dolasku Valtera Boljunčića u toku utvrñivanja dnevnog reda prisutno je 22 vijećnika. 



 
OSTALI PRISUTNI:  
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnik pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule, 
BERNARD ZENZEROVIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
NIKOLINA RADULOVI Ć, zamjenica pročelnika Ureda Grada, 
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
DANIJEL FERIĆ, pročelnik Upravnog odjela za financije i opću upravu,  
ERIK LUKŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
DARKO VIŠNJIĆ, JTD Vodovod d.o.o. Pula, 
MIRJANA BENČIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
GORDANA LANČA, pročelnica službe za zastupanje Grada Pula,  
VESNA DUKIĆ, direktor JTP Kaštijun d.o.o. Pula (Odsutna- O) 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Lula Pula d.o.o. Pula 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking d.o.o. Pula, 
MARIO PERUŠKO, ravnatelj JU Pula Sport,  
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
GORDANA JEROMELA – KAIĆ ravnateljica JU Narodno kazalište- Gradsko kazalište Pula 
ZDENKA VIŠKOVIĆ – VUKIĆ, ravnateljica JU Pula Film Festival 
MARIO PERUŠKO, ravnatelj JU Pula Sport Pula, 
MILAN SEAD SOLDATIĆ, Savez sportova Grada Pule, 
MILKA VONI Ć – VITASOVIĆ, ravnateljica JU Pučko otvoreno učilište Pula, 
ANTON PLETIKOS, glavni tajnik Zajednicae tehničke kulture Pula 
MARIZA KOVA ČEVIĆ, ravnateljica JU Predškolske ustanove Dječji vrti ći Pula,  
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica KU Dječjeg vrtića RIN TIN TIN Pula  
 

 
POZDRAVLJA: 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE, gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA gosp. Fabrizia Radina, koji se kasnije priključio 
sjednici, 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE javnih TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gñicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale GOSTE  
 

  PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
Poziv za 22. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 10. lipnja 2011. 

godine, zajedno s materijalima za predložene točke dnevnog reda, osim za točke koji 
materijali su vam dostavljeni ranije, to jest: 

- dana 31. ožujka 2011. godine – materijal za točke 13. i 14. 
- Dana 26.travnja 2011. godine – materijal za točke 12., 15. i 16 
- Dana 8. lipnja 2011. godine - materijal za točke 3. do 11.  
Materijali su objavljeni na web stranici Grada Pule: www.pula.hr, vijećnicima su 

dostavljeni u digitalnom obliku,a vijećnici koji su to tražili materijali su dostavljeni u 
pisanom formatu. 

 



 
Vijećnicima je takoñer dostavljeno: 

- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec ožujak, travanj i svibanj 2011. godine, sukladan članku 57. 
stavak 3 Zakona o proračunu («Narodne novine « RH br.87/08) 

- Službene novine «Grada Pule» br. 3 i 4/2011. 
- Odgovor na vijećničko pitane, 
 

NA DAN ODRŽAVANJA SJEDNICE VIJEĆNICIMA SU NA KLUPE DOSTAVLJENI 
SLIJEDEĆI MATERIJALI: 

- Izvješće o radu Odbora za statut i druge opće akte od 16.06.2011. 
- Izvješće o radu Odbora za društvene djelatnosti od 13.06.2011. 
- Izvješće o radu Odbora za plan i financije od 14.05.2011. 
- Izvješće o radu Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo 
 i stambene odnose od 14.06.2011. 
Budući da mu nije dostavljen drugi pisani prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog 

reda, stavlja na glasanje predloženi dnevni red za 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule, te 
nakon glasanja utvrñuje da je 

 
Vijeće sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» za 22. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Pule utvrñen slijedeći  
 
 

D N E V N I R E D 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća od 23.03.2011. godine 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Gradske knjižnice i čitaonice  
    Pula za 2010. godinu 
4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javne ustanove Pula Film  
    Festival za 2010. godinu 
5. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Istarskog narodnog kazališta –     
    Gradskog kazališta Pula za 2010. Godinu 
6. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Predškolske ustanove „Dječji   
     vrtići“ Pula za 2010. godinu 
7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Predškolske ustanove –      
    Istituzione prescolare „Rin Tin Tin“ Grad Pula – Città di Pola za 2010. godinu 
8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javne ustanove Pula Sport za    
    2010. godinu 
9. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Saveza sportova Grada Pule za  
    2010. godinu  
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Pula   
     za 2010. godinu 
11. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Zajednice tehničke kulture Pula  
      za 2010. godinu 
12. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za   
      Grad Pulu za 2010. godinu 
13. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i 
      ureñaja komunalne infrastrukture za 2010. godinu 
14. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja  
      komunalne infrastrukture za 2010. godinu 



 
15. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2010.godinu 
16. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2010. godinu 
17. Donošenje Odluke o osnivanju i prijenosu prava grañenja na k.č. 1858/5 k.o. Pula u korist  
      PU – IP Rin Tin Tin 
18. Donošenje Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja javne  
      rasvjete 
19. Donošenje: 

a) Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima koje se   
     mogu obavljati na temelju pisanog ugovora 
b) Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o povjeravanju pojedinih komunalnih  
     djelatnosti 

20. Donošenje Odluke o autotaksi prijevozu 
21. Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u obuhvatu  
      rekonstrukcije državne ceste D66 u korist „Hrvatske ceste“ d.o.o. 
22. Donošenje Odluke o oslobañanju plaćanja obveze komunalnog doprinosa 
23. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu  
      Plinara d.o.o. Pula 
24. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog: 

a) Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Monte Zaro 
b) Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Kaštanjer 
c) Izmjena i dopuna Statuta Škole za odgoj i obrazovanje 

 
 
 
AD - 1 VIJEĆNIČKA PITANJA 
 

Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se: Jadranka Černjul, Janko Žužić, 
Viktor Lazarić, Lovorka Tomičić, Marko Martinčić, Sonja Sučić, Peña Grbin, Bruno Nefat, 
Kemal Velagić, Irenko Srdoč, Ornela Grujić–Cukon, Sergio Stupar, Elena Gattoni–Stepanov, 
Branka Daić-Buršač. 
 
JADRANKA ČERNJUL: 
 Dobar večer svima. 
 Ja sam za večera pripremila dva pitanja. 
 Prvo pitanje postavljam pročelniku Upravnog odjela za društvene djelatnosti Eriku 
Lukšiću. 
 Krajem svibnja mjeseca najavljen je početak upisa u Dječje vrtiće za pedagošku 
godinu 2011/2012., a rok za predaju zahtjeva bio je do 10. lipnja 2011. godine. Da li nam 
možete nešto reći o tijeku upisa, o samom principu upisa i da li ima nekih novina za roditelje. 
 Drugo pitanje bih postavila pročelniku Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
Danijelu Feriću.  

Iz medija, iz tiska, od 4. svibnja 2011. godine, informirani smo da je Grad Pula postao 
prva javna uprava u RH, koja je primijenila e-mail poslovanje u cijeloj gradskoj upravi 
uvoñenjem elektroničkog potpisa, pa možete li nam nešto reći više o projektu, kao i o koristi 
za grañane od istog.  
 Iskoristila bih i ovu priliku da se zahvalim na trudu onih koji su pripremali materijale 
za ovu sjenicu Gradskog vijeća. Mogu reći dam ovdje jedna od najstarijih vijećnica, ne po 
godina, nego po stažu, i da smo dobili prvi put jako pregledan unificirani materijal. Sva 
poduzeća, sve javne ustanove i trgovačka društva su nam stvarno podastrla vrelo jasan 
materijal. Hvala vam lijepa. 



 
 
 ARDEMIO ZIMOLO: 

Hvala vijećnici Jadranki Černjul. 
I ja se isto tako pridružujem pohvalama za materijale. 
Pročelniče Lukšiću izvolite, imate riječ.  

 
ERIK LUKŠI Ć: 
 Dobar večer svima, gospodine predsjedavajući, kolegice i kolege, zahvaljujem na 
pitanju.  
 Prošle godine smo pokrenuli novu metodu upisa. Nakon godinu dana možemo reći da 
smo apsolutno zadovoljni, čak na otvorenoj sceni smo dobili pohvale. Naime, bili smo na 
sastanku prošli tjedan na sastanku u Udruzi gradova, gdje su iz svih gradova i općina 
Hrvatske, rekli da je naš način i pristup ovoj problematici najbolje, čak štoviše, iz Grada 
Zadra i iz Grada Zagreba su rekli da će nas kontaktirati kako bi u što većoj mjeri usuglasili 
ovaj naš način poziva prema grañanima kako bi mogli do tog našeg standarda stići. 
 Kao što sam spomenuo prošle godine, prošla godina je bila nulta godina i tek sada 
smo dobili realne pokazatelje. Konkretno, ove godine do 10. lipnja, kao što ste rekli, dobili 
smo 397 prijava za jaslice i 296 prijave za vrtiće. Trenutno smo u fazi obrade svih rezultata. 
Provjeravamo koliko bodova ima pojedini roditelj, odnosno pojedino dijete. Takoñer smo im 
dali i na provjeru da li su situacije koje smo dobili točne, da li su roditelji prijavljeni na 
području Grada Pule prebivalište i da li su zaposleni, tako da ćemo nakon ovih praznika 
izvijestiti Puležane i Puležanke sa listom i na osnovu tih pokazatelja svi roditelji će moći u 
roku od 5 dana poslati, - ukoliko imaju neke zamjerke, primjedbe, naravno uvijek je 
mogućnost neke pogreške, - nakon 5 dana otvorenog poziva, tek tada ćemo donijeti konačnu 
listu i tada za nekih, recimo, do kraja sedmog mjeseca, svi roditelji koji su dali zahtjeve. će 
imati točan uvid, svako dijete koliko ima bodova. Sve je transparentno. Ponavljam, po tome 
smo jedinstveni u Hrvatskoj i nadam se da će nakon prošlogodišnjih upita, analizi, uvidjeti da 
smo bili na dobrom i pravom putu i da će ove godine svi roditelji biti zadovoljni. 

Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 

Zahvaljujem.  
 Pročelniče Feriću izvolite, imate riječ. 
 
DANIJEL FERI Ć: 
 Dobar dan, lijep pozdrav svima. 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 E - poslovanje. 
 Grad Pula je prva jedinica lokalne samouprave u Republici Hrvatskoj koja je 
zaokružila cjelokupan proces elektroničkog poslovanja. Nedavna smo dobili i prvu nagradu 
od Mreže za kreativnost u kategorije izmeñu kandidata Varaždina i Grada Kutine. Nadao se 
da neće biti i posljednja. Elektronički potpis je, odnosno da bolje kažem da napredni 
elektronički potpis je nekakva završna kockica u tom procesu elektroničkog poslovanja kojeg 
Grad Pula uveo u svom poslovanju. 
 Ja bih ovom prilikom istaknuo, osim benefita za gradsku upravu i one benefite koji su 
značajniji, a to su koristi za grañane kojima će se omogućiti bolja transparentnost, imaju uvid 
u rad gradske uprave, oni u svakom trenutku mogu znati u kavom je statusu njihov predmet u 
rješavanju, dostupnost informacija, bilo putem weba, e-maila ili putem SMS-a poruka. 
Naravno i sigurnost sama više se ne može desiti da se nekakav predmet negdje, hajmo reći, 



 
zagubi, jer on od svog ulaska u pisarnicu se evidentira elektronskim putem i više nema 
povratka.  
 Grañanima je omogućeno putem naših web stranica da dostavljaju razne zahtjeve, 
zatraže potvrde. Na web stranicama se nalazi gotovo 100 raznih zahtjeva po svim upravnim 
odjelima, velika količina obrazaca, da im se upravo omogući da što lakše i do što dostupnije 
zatraže uslugu od Grada. 
 Onaj koji to čini elektronskim putem će i dobiti elektronskim putem odgovor. To 
pismeno, taj akt, će imati elektronski potpis, koji sukladno Zakonu o elektronskom potpisu 
znači original, neće biti potrebna javno bilježnička ovjera. Dakle, maksimalno olakšanje 
grañanima. Više neće morati dolaziti u pisarnicu ili putem pošte slati svoje zahtjeve, nego iz, 
hajmo reći, iz udobnosti doma putem e - maila će moći uputiti Gradu odreñene zahtjeve. 
 Eto, to je ukratko. Zahvaljujem.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zahvaljujem. 
 Da li ste gospoño vijećnice Jadranka Černjul zadovoljna s odgovorom ? 
/J. Černjul: Zadovoljna/. 
 Riječ ima vijećnik Janko Žužić. 
  
JANKO ŽUŽI Ć: 
 Zahvaljujem.  
 Pozdravljam sve prisutne.  
 Aktualni sat Gradskog vijeća Grada Pule iskoristit ću za postavljanja pitanje 
Gradonačelniku Grada Pule, gospodinu Borisu Miletiću, vezano uz problematiku Opće 
bolnice Pula, odnosno konkretno vezano uz dermatološku ambulantu Opće bolnice Pula.  
 Radi se, naime, o potrebama grañana za što kvalitetnijom zdravstvenom skrbi, o 
potrebi da se pomogne Općoj bolnici Pula, odnosno dermatološkoj ambulanti u nabavi 
dermatoskopa (ureñaja potreban za savjestan i potpun pregled pacijenata koji dolaze u 
dermatološku ambulantu). 

U posljednjih 5 do 6 godina broj pacijenata koji dolaze u dermatološku i opću 
ambulanti radi pregleda madeža se izrazito povećao. Sredstva koja bolnica ima na 
raspolaganu za ulaganja u opremu su ograničena, a u djelatnosti za kožne i spolne bolesti 
posjeduju samo jedan dermatoskop, koji nije dostatan za tri ambulante koje djeluju u sklopu 
djelatnosti (dr. Vesna Berčić, dr. Vesna Švajnović – Hrelja, i dr. Irena Fedel). Vrijednost 
jednog takvog polariziranog dermatoskopa iznosi oko 20.000,00 kuna, a za funkcioniranje 
djelatnosti trebalo bi još dva dermatoskopa. 

Kako bi za kvalitetan rad svaka ambulanta trebala imati svoj dermatoskop nadam se 
da će Gradonačelnik naći mogućnosti za pomoć Općoj bolnici Pula, odnosno konkretno 
Djelatnosti za kožne i spolne u nabavi opreme neophodne za kvalitetan rad i dijagnostiku, a 
na taj način omogućiti se svim grañanima kvalitetnija zdravstvena skrb i briga. Mišljenja sam 
da bi možda sredstva neophodna za dermatoskope Grad mogao osigurati iz proračunske 
zalihe Proračuna Grada Pule. 

Hvala.  
 

ARDEMIO ZIMOLO: 
Zahvaljujem- 
Izvolite gospodine Gradonačelniče, imate riječ.  
 
 
 



 
BORIS MILETI Ć: 

Poštovani gospodine predsjedavajući, dame i gospodo, signore e signori, cijene 
vijećnice i vijećnici, dobar večer svima. 

Prihvaćam vašu inicijativu da se pomogne Općoj bolnici Pula. Istina je da je Opća 
bolnica Pula institucija, čiji je osnivač Istarska županija, a ne Grad Pula, ali normalno je da 
nam je, prije svega, svima stalo za boljom zdravstvenom zaštitom, kako grañana Grada Pule, 
tako i čitave Istarske županije, ali i turista koji dolaze u našu regiju i u naš grad. Preduvjet za 
to će biti razgovor s ravnateljem bolnice, putem Upravnog vijeća, jer postoji jedno pravilo da 
prije nego se doniraju sredstva bolnici treba vidjeti da li i ravnateljstvo prihvaća da je to 
prioritet.  

A s obzirom da sam ja prihvatio vaš prijedlog, onda ću ja imati jedan prijedlog za vas, 
ako se vi slažete. Svi skupa znamo da je situacija sa zdravstvom u Istarskoj županiji, situacija 
s Općom bolnicom Pula, sigurno najkritičnija. Mislim da to regija i ovaj grad ne zaslužuju. 
Obzirom da ste upravo vi cijenjeni vijećnici donijeli značajne odluke koje se tiču izgradnje 
nove Opće bolnice u Puli, gdje je Grad Pula donirao zemljište u svom vlasništvu, gdje je 
Grad Pula oslobodio komunalni doprinos za izgradnju Opće bolnice Pula, i na taj način smo 
preko 17.000.000,00 kuna upravo mi pomogli ovaj projekt. Moja je molba bi išla prema 
vama obzirom da ste vi pripadnik HDZ-ea, a upravo o HDZ-eu ovisi kada će se raspisati 
meñunarodni natječaj za financiranje izgradnje nove bolnice u Puli, imamo grañevinsku 
dozvolu, imamo spreman projekt, meñutim, nitko ne može odgovoriti na pitanje zbog čega 
Vlada RH, odnosno zbog čega resorni ministar odgaña raspisivanje tog natječaja. Vjerujem 
da ste vi kao grañanin Pule to pitate. Mi smo pitali predsjednicu Vlade za nedavnog posjeta u 
Istri, odgovor nismo dobili konkretan, ali evo, ukoliko mi ne možemo dobiti odgovor, 
predlažem da vi pokušate preko vaših stranačkih tijela uticati na to da se naprosto to 
odugovlačenje koje traje predugo prekine i da se ono za što vjerujem da u ovoj županiji 
postoji 100 postotni konsenzus, gdje su svi za izgradnju nove bolnice, gdje je lokalna 
upravila sve što je mogla, dakle, predstoj odluka Vlade, a kao što sami znate mi u tome ne 
možemo sudjelovati. 

Hvala vam lijepa. .  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Vijećniče Žužiću izvolite, imate pravo na riječ.  
 
JANKO ZUŽU Ć: 
 Prvim dijelom odgovora sam na moje pitanje zadovoljan, a u drugom dijelu mi kao 
HDZ-e sigurno ćemo se probati potruditi i lobirati kod naše predsjednice da se požuri sa tim 
projektom za izgradnju novu bolnicu u Puli. Evo, toliko, koliko ja mogu momentalno reći.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 

Hvala.  Zahvaljujem na trudu. 
 Riječ ima vijećnik Viktor Lazarić. 
 
VIKTOR LAZARI Ć: 
 Lijep pozdrav svim prisutnima na današnjoj sjednici Gradskog vijeća Grada Pule.  
 U travnju mjesecu najavljen projekt postavljanja montažnih kružnih tokova radi 
rasterećenja i bolje protočnosti prometa vidim da ste poprilično u velikoj mjeri realizirali. 
 Pitanje postavljam pročelniku Upravnog odjela za komunalno ureñenje i imovinu, 
gospodinu Damiru Prhatu. 
 Zanima nas da nam kažete više informacija o dinamici tih radova i kada predviñate da 
će radovi na postavljanju tih montažnih kružnih tokova završiti- 



 
 Takoñer interesira me da li Grad Pula ima u planu postavljanja takvih montažnih 
kružnih tokova i na ostalim dijelovima grada Pule, ne samo na zaobilaznici.  
 Zahvaljujem.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Pročelniče Damire Prhat izvolite, imate riječ.  
 
DAMIR PRHAT: 
 Gospodine predsjedavajući, gospoñe i gospodo vijećnici, dobar večer svima. 
 Moram vas informirati da je upravo danas pušten u promet peti montažni kružni tok, 
odnosno treći kružni tok na zaobilaznici, i to na raskrižju Šišanske ulice i zaobilaznice, uz 
one kružne tokove koji su pušteni u promet na raskrižju s Medulinskom ulicom, sa 
Premanturskom ulicom, na križanjima državne ceste sa Tršćanskom ulicom i kod križanja sa 
Industrijskom ulicom. Mi smo na neki način zaokružili taj naš projekt. 
 Moram isto tako se zahvaliti izvoñaču što je većinu radova izvodio tijekom noćnih 
sati, te je na taj način minimalno utjecao na odvijanje prometa i na stvaranje odreñenih 
prometnih problema. Na kraju krajeva vjerujem da ste se svi mogli uvjeriti u funkcionalnost 
navedenih prometnih rješenja, da je uvelike povećana i protočnost i sigurnost prometa na 
svim tim raskrižjima. Pratimo odvijanje prometa. Već predviñamo i na raskrižju državne 
ceste kod mlina jedno malo unapreñenje s obzirom da je prometnim projektom predviñeno 
direktno ulaženje u taj kružni tok iz pravca Šijane, što često dovodi do situacija koje se tamo 
ne bi trebale dešavati. Vjerujem da ćemo navedeno rješenje implementirati u narednom 
periodu i izbjeći situacije koje se sada nalaze, 
 Što se tiče nastavka takvih aktivnosti sigurno da su one dobrodošle, meñutim, treba 
sigurno razmišljati i o kvalitetnim trajnim rješenjima. S obzirom da su ovdje planirani veći 
projekti sigurno je da je ovo bilo jedno privremeno rješenje, pogotovo na našoj zaobilaznici, 
u dijelu županijske ceste. 
 Što se tiče dijela državne ceste za sada je samo najavljen nastavak projektiranja. 
Vjerujemo da ćemo krenuti sa izgradnjom kružnog toka u Šijani što će sigurno još više 
povećati promet da li na jednu da li na drugu stranu.  
 Uglavnom ono što se svakako može očekivati u narednom periodu je izgradnja 
kružnog toka na raskrižju Rizzieve ulice i Radićeve ulice i s tim projektom planiramo krenuti 
u drugoj godini. 
 A što se tiče ostalih lokacija na kojima se mogu postaviti montažni kružni tokovi 
analizirat ćemo i dalje mogućnosti unapreñenja i vidjeti gdje se može to i ostvariti.  

Hvala vam lijepa.  
  
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Vijećniče Lazariću da li ste zadovoljni s odgovorom ? 
 
VIKTOR LAZARI Ć:  
 Zadovoljan sam s odgovorima.  
 Posebno bih pohvalio dinamiku radova. Naime, vidim da se počelo raditi i u noćnim 
satima i u drugoj smjeni, što u biti manje smeta normalnom životu grañanki i grañana grada 
Pule, tako da šaljem jednu pohvalu za dinamiku i da se u gradu Puli počelo i u 
poslijepodnevnim satima raditi, a i u noći. 
 Zahvaljujem.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Riječ ima vijećnica Lovorka Tomičić.  



 
 
LOVORKA TOMI ČIĆ: 
 Dobar dan svima.  

Prvo pitanje postavljam Gradonačelniku Grada Pule.  
 Prema podacima koji su dostupni na Internetu Grad Pula ima jedan zajednički projekt 
sa tvrtkom Coin iz Pule, a sadržaj tog projekta je postavljanje poslovnog i financijskog 
modela kontrolinga nad komunalnim tvrtkama, ustanovama i udrugama. Osim Pule i Poreč 
ima isti takav projekt. 
 Pretpostavljam da je tu proveden za ovaj posao javni natječaj i da su uključena sva 
trgovačka društva i sve javne ustanove. Meñutim, nije mi jasna suština i sadržaj tog posla. 
Financijski taj posao košta 2.000,00 kuna mjesečno po trgovačkom društvu, odnosno 
ustanovi, što na nekoj godišnji razini, ako su uključena sva trgovačka društva i javne 
ustanove, iznosi cirka 500.000,00 kuna. Dakle, troškova koje zaradi Coin u ovom slučaju za 
taj kontroling. 
 Konkretno ta kontrola se svodi na to da trgovačka društva gotovo Izvješće na 
obrascima koji su unificirani, zato su sada ta Izvješća jednaka i kao takva prihvatljiva, 
dostavljaju u tvrtku Coin, koja vrši kontrolu nad njima i onda ta Izvješća o poslovanju dolaze, 
da li na sjednicu Gradskog vijeća ili se radi o kvartalnim planovima koji idu dalje na sjednicu 
Nadzornog odbora.  
 Ono što bi me interesiralo: 
 - na koji vremenski rok je ugovoren takav jedan posao, jer pretpostavljam da tu 
postoje neki sporazumi ili ugovor, i koja je svrha te kontrole kada oni dobivaju već gotova 
Izvješća.  
 Drugo pitanje postavljam direktoru Vodovoda. 
 Naime, Vodovod je od tvrtke IHR iz Zagreba naručio jedna posao koji je financijski 
vrijedan 250.000,00 kuna, a odnosi se na izradu nove sistematizacije radnih mjesta i na 
analizu rebalansa plana poslovanja za 2010. godinu. 
 Ova dva posla, od kojih je analiza rebalansa i završena, košta Vodovod 250.000,00 
kuna, pri čemu, naravno, da Vodovod ima postojeću sistematizaciju radnih mjesta i da ja 
ovdje osobno, i zato postavljam pitanje direktoru, ne vidim svrhu izrade nove sistematizacije 
kada su to mogle napraviti službe u Vodovodu na bazi postojeće sistematizacije radnih 
mjesta. 

A što se tiče ovog drugog posla, analiza rebalansa plana poslovanja za 2010. godinu, 
koja je tu svrha?. Taj je plan donesen za 2010. godinu, usvojen, potpisan od strane direktora, 
on ga je tumači na sjednici Nadzornog odbora, Coin je izvršio kontrolu nad tim planom i sada 
naknadno idemo analizirati, plaćamo nekoj tvrtki da analizira taj rebalans plana poslovanja. 
Koja je svrha oba dva posla, sistematizacije radnih mjesta i naknadno naručene analize. 
Hvala.  

 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima gospodin Gradonačelnik. 
 
BORIS MILETI Ć: 
 Prije svega, dostavit ćemo vam na uvid ugovore koji sadrže sadržaj usluga koje tvrtka 
Coin pruža komunalnim poduzećima i ustanovama, pa ćete vidjeti da to baš nije tako kao što 
ste vi rekli. Naime, da bi netko slao gotova Izvješća, pa da bi ih on samo uobličio, sigurno da 
za to ne bi trebao plaćati takav novac. 
 No, reći ću drugi stvar, što je vrlo bitno. Bitno je da ne u tako davnoj prošlosti, prije 
pet, šest godina, Izvješće o poslovanju pojedinih trgovačkih društava nisu prikazivali realno 



 
stanje, društva su prikazivala pozitivan rezultat koji je u principu bio negativan. Sjetite samo 
Pule Herculanee, na primjer, koja je iskazivala pozitivan financijski rezultat unatoč otme što 
su gomilali unutarnje gubitke. Upravo da se takve stvari ne bi dešavale, obzirom da je to u 
poslovnom svijetu uobičajeno, uvodi se kontroling sustav, upravo kontroling i kontroliranje 
rada.  
 Ono što nastojim promovirati u našem gradu je, kada govorimo o Gradu Puli, 
razgovaramo ne samo o gradskoj upravi, Gradskom proračunu, nego govorimo i o Gradu i o 
proračunskim korisnicima, javnim ustanovama, ali i o trgovačkim društvima koji su u 
većinskom ili u 100 postotnom vlasništvu Grada Pule. Prema tome nama je bitno imati jedan 
pregled u realnom vremenu, a to nam upravo ovaj kontroling sustav omogućava, da znamo 
točno u svakom trenutku kakvo je financijsko stanje bilo kojeg poduzeća. 
 S druge strane, ne radi se samo o kontroli, izvršena je i edukacija članova Nadzornih 
odbora. Isto tako uprave imaju odreñen broj sati na raspolaganju koje mogu iskoristiti upravo 
za poslovno savjetovanje. 
 Molim, već kada se govori, da se onda govori argumentirano i istinito, a ne paušalno, 
a za sve ostalo dobit ćete pismeni odgovor, a vjerujem da vam može i svaki ravnatelj, 
odnosno svaki direktor, reći koje su koristi tog sustava. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Riječ ima direktor Voda Pula, gospodin Darko Višnjić. 
 
DARKO VIŠNJI Ć: 
Gospodine predsjedavajući, poštovani vijećnici, kolege, Gradonačelniče. 
IHS je kod nas dobila dva posla, dobila ih je putem natječaja, koji su bili javni. 
Ja ću krenuti od drugog natječaja, revizija poslovanja za 2010. godinu Cifre koje ste rekli, 
prvo, nisu točne. Nije riječ o 250.000,00 kuna, nego je riječ o 20.000,00 kuna za reviziju 
rebalansa plana i riječ je o 140.000,00 kuna, provjerit ću još jedanput, sa ostale aktivnosti.  
 Što se tiče rebalansa 5 dana nakon mog stupanja na dužnost usvojen je rebalans plana. 
Tada su već postojale sumnje u točnost podataka u rebalansu plana. Da bi se provjerili podaci 
angažirano je kuća putem natječaja. Ustanovljene su netočnosti, ustanovljeni su frizirani 
podaci. U tom trenutku je u rebalansu predviñeno da ćemo poslovati s plusom, odnosno da će 
plus biti od 3.000,00 kuna. Revizijom smo došli do minus 2.600.000,00 kuna. To je bio 
glavni razlog.  
 Ostale aktivnosti su vezane uz poslovanje firme koje se provlače oko zadnjih 20 
godina. Riječ je o poslovima koji su krivo postavljeni, riječ je o ljudima koji su na krivim 
mjestima, riječ o faktorima plaća koji su dijeljeni kako je tko želio i riječ je o postavljanju 
piramide firme, odnosno Društva, tako kako je potrebno.. Ne mislim da ste pogriješili u tom 
pitanju, jer neke stvari se moraju popraviti koje nisu dirane preko 20 godina. Dogañaju se 
paradoksi da direktor firme ima petu plaću ili čak i šestu plaću u firmi, dogañaju se paradoksi 
da komercijala ima, ili njen direktor, veću plaću od direktora. Znači, paradoksi su totalno 
poremećeni 

Radi čega je to tako došlo, po meni, iz ljudskih motiva, da kažemo simpatija, da 
kažemo iz dovoñenja u Društvo roñaka, braća, sestara itd.  

Osobno mislim da je izuzetno važno da se te stvari stave na mjesto i da bi se 
vrednovali poslovi u društvu na način kako je ispravno, a ne po principu rodbine i ne po 
principu tko je kada došao i tko koga više voli ili manje voli.  

Ne znam da li je to za vaš odgovor, ali to su činjenice.  
 
 
 



 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zahvaljujem direktoru Vodovoda. 
 Kolegice Lovorka Tomičić, imate li nešto za dodati što nije jasno, za pitati ? 
 
LOVORKA TOMI ČIĆ: 
 Prvo ću dodatno na izlaganje direktora, a poslije ću se osvrnuti na ono prvo.  
/A. Zimolo: Pazite na vrijeme!/. 
 Nisam zadovoljna odgovorom zato što ovdje nije odgovoreno ništa, a moram reći da 
sam zaista jako iznenañena kada direktor, koji je, ne zaboravimo, došao u Pulu preko noći iz 
Srbije ili Rusije, ne znam točno, koji je postao direktor Vodovoda kao da u Puli nema ljudi 
koji bi mogli to raditi, ovdje pred nama svima kaže da je zatekao ljude na krivim mjestima. 
Dakle, na takav način upravljati jednom firmom, naručivati poslove, o čemu pričamo, o onom 
poslu kontrole ovog plana. Pa taj plan je direktor potpisao, taj plan je kontrolirao Coin, iz 
onog prvog pitanja. Prema tome, na ovaj način odgovarati da je sistematizacija potrebna i da 
je taj posao, on je sada rekao da je to ukupno 160.000,0 kuna, a ne 250.000,00 kuna, ali se 
opet je radi o 160.000,00 kuna za koji iznos si možemo postaviti pitanje koja je svrha toga, 
što je svrha sistematizacije da se ukine jedno radno mjesto, da se djelatni kojeg bi sud mogao 
vratiti na posao, ne bi imao gdje vratiti, jer njegovog radnog mjesta više neće biti. 
 Prema tome nisam zadovoljna niti takvim voñenjem i upravljanjem Vodovodom, niti 
odgovorima na ova pitanja, jer to nisu nikakvi odgovori i tu ću tražiti pisani odgovor da se 
točno obrazloži na kraju krajeva zašto službe u Vodovodu ne mogu napraviti plan 
sistematizacije, nego to se mora naručiti i platiti od druge tvrtke. 
 A što se tiče tvrtke Coin, gospodine Gradonačelniče, ja imam sasvim druge 
informacije. Ja ne sumnjam u njih, Imam informaciju sa više mjesta od različitih subjekta, da 
gotova Izvješća dolaze u Coin. Pripremaju ih stručne službe koje to znaju prema 
pripremljenim obrascima. 

 Bez obzira na to molit ću i ugovor i da vidimo na koji je rok to ugovoreno i da li to 
zaista ima svrhe ili ne. Iznos od 500.000,00 kuna godišnje je jako puno. Mogli ste jednu 
osobu u gradu osposobiti, educirati iz tog područja da može vršiti kontrolu financijskih 
izvješća i onda bi potrošili 400.000,00 kuna manje, a tih 400.000,00 kuna ste mogli porodilje 
naknade povećati, pa bi te naknade bile duple nego što su sada. 
 Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Dodatno objašnjenje će dati gospodin Gradonačelnik.  
 
BORIS MILETI Ć: 
  U svakom slučaju u Gradskoj vijećnici Grada Pule, po meni, za svaku je osudu kada 
se spominje da li je netko došao iz Srbije ili nije došao iz Srbije. Mislim da vam to nije na 
čast. 
 /L. Tomičić: Ja nisam vama rekla/.  
Mislim da vam to nije na čast.  
U ovom gradu stoljećima u zajedništvu žive grañani različitih nacionalnosti. i molim ako se 
1991. godine nisu brojala krvna zrnca, onda ih ne treba brojati ni 2011. godine, a za sve 
ostalo ćete dobiti pisani odgovor.  
  
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Riječ ima vijećnik Marko Martinčić.  
 
 



 
 
MARKO MARTIN ČIĆ: 
 Gospodine predsjedavajući, gospodo vijećnici, svoje pitanje upućujem pročelniku 
Upravnog odjela za prostorni planiranje, gospodinu Giordanu Škufliću.  
 Znam da je proveden natječaj za ureñenje pulske rive i taj natječaj vjerujem da je 
dosta uznapredovao, da je bilo 13 zainteresiranih i znam isto tako da je trebalo provesti 
postupak odabira. Zanima me mene osobno, a isto tako stručnu javnost i onu drugu 
zainteresiranu javnost, kada će to konačno biti i kada ćemo konačno vidjeti ta rješenja i koja 
će rješenja biti nagrañena, odnosno čemu ćemo se «diviti». 
 Hvala vam lijepa.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Gospodine Škufliću izvolite, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLI Ć: 
 Dobro večer. 
 U završnoj fazi se nalazi natječaj za našu rivu. 
 Tehnička komisija je trenutno u fazi pregledavanja općeg dijela natječaja. Kako 
znamo natječaj je bio pozivni, javni i anonimni. Kada su se predali radovi oni su dobili svoj 
broj. I u toj prvoj fazi tehnička komisija je obradila uvjete i elemente natječaja. Ocjenjivački 
sud je izvršio i napravio svoj dio posla, a sada tehnička komisija u biti, kada je ocjenjivački 
sud rangirao radove, pregledava sve zaprimljene radove i ocjenjuje da li su u biti ispunili sve 
uvjete koji su bili propisani. I jednostavno mi vjerujemo da će u narednih 10, 15, 20 dana to 
rješenje moći biti prezentirano, tako da ćemo otprilike vidjeti što je to odabrano. I najvažnije 
je da se svi oni rokovi koje smo predvidjeli da se obistine, da ih nećemo prekoračiti, da ćemo 
u zadanim rokovima izaći van sa prvo odabranim, nagrañenim radom. Ja se nadam da za 15, 
20 dana da ćemo imati tu priliku. 
 Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Da li ste gospodine Marko Martinčiću zadovolji s odgovorom ? 
 
MARKO MARTIN ČIĆ: 
 Da, hvala lijepa, zadovoljan sam, ali ja sam ipak pitao kada će to biti konačno gotovo 
i kada će biti dano u javnost. 15 do 20 dana su relativni podaci, ja bih volio da to bude 
definirano. Hvala lijepa. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Riječ ima vijećnica Sonja Sučić. 
 
SONJA SUČIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Ja imam jedno pitanje za gospodina Gradonačelnika. 
 Znam da u nekim gradovima naše županije umirovljenici koji kupe godišnju kartu za 
parkiralište po nekoj gotovo simboličnoj cijeni od 200,00 do 250,00 kuna imaju osigurana 3 
parkirna mjesta na glavni parkiralištima u centru grada. 
 Mene zanima da li bi se u našem gradu moglo postići neki sličan dogovor sa Pula 
Parkingom, jer znamo da se u centru grada nalazi jako posjećen Dom zdravlja, glavna tržnica, 
MUP, mnogi uredi državne uprave. Zahvaljujem. 
 



 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Izvolite gospodine Gradonačelniče, imate riječ.  
 
BORIS MILETI Ć: 
 Hvala na inicijativi. Prihvaćam vašu ideju. Sjest ćemo sa direktorom Pula Parkinga i 
izvidjeti mogućnost da to uvedemo u grad Pulu. Koliko će biti prostora ne mogu reći. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zahvaljujem.  
 Da li ste zadovoljna s odgovorom ? 
/S. Sučić: Zadovoljna/. 
 Riječ ima vijećnik Peña Grbin. 
 
PEĐA GRBIN: 
 Imao bih dva pitanja. Jedno je za ravnateljicu TD Kaštijun d.o.o., a drugo je pitanje za 
pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
 Prvo pitanje koje se odnosi na Kaštijun d.o.o. znamo da je potpisan ugovor o 
financiranju, znamo da su predviñena znatna sredstva iz europskih fondova za izgradnju 
Kaštijuna, pa me zanima da li bi nas ravnateljica mogla ukratko obavijestiti o slijedećim 
koracima koji se planiraju na realizaciji za ovaj grad tog iznimno važnog projekta. 
 Drugo pitanje za našeg pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu 
odnosi se na Giardine. 
 Naime, kako tamo radim, često sam svjedok da ljudi padaju na rubnicima koji su 
dosta loše napravljeni, pa me zanima da li postoji mogućnost da se ti rubnici malo saniraju. 
 Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Na prvo pitanje će odgovoriti direktorica Kašijuna d.o.o. Pula, Vesna Dukić.  
 
VESNA DUKIĆ: 
 Dobar večer, poštovani predsjedavajući, poštovani vijećnici. 
 Drago mi je da mi je dana mogućnost da kroz pitanja vijećnika kažem i nekoliko 
stvari o trenutnom stanju o projektu Kaštijun. 
 Kao što je gospodin Peña Grbin rekao potpisan je sporazum o financiranju izmeñu 
Ministarstva zaštite okoliša, Fonda za zaštitu okoliša, Istarske županije i Kaštijuna. To je 
prethodio sporazum sa Fondom za zaštitu okoliša u kojem su utvrñeni modeli i način 
implementacije projekta, odnosno definirani su odgovornost i postupci vezano za postupke 
odlučivanja u javnoj nabavi, odnosno ponuditelja, postupci kod rizika, postupci u imovinsko 
pravnim stvarima, odnosu na koji način će se Centar prenositi Kaštijunu u trajno vlasništvo. 
 Htjela bih, ako mi dozvolite, reći samo nekoliko riječi o trenutnom stanju projekta. 
Natječaj za tehničku pomoć, kao što sam prošli puta rekla, je zatvoren, meñutim, sada je već 
od 4. mjeseca i ugovor je aktivan, implementacija je započela, mi intenzivno radimo sa 
konsultantima za tehničku pomoć. Isto tako je zatvoren postupak natječaja za tvrtku koja će 
voditi odnose sa javnošću i taj natječaj je od 8. ovog mjeseca aktivan, već je održan neki 
miting i počele su isto tako intenzivne aktivnosti na piar donosi. Natječaj za radove, kao što 
se zna ili ako se ne zna, objavljen je 20.05.2011. godine. Mi smo prošli ponedjeljak imali 
sastanak sa ponuditeljima koji su kupili tender, natječajnu dokumentaciju. I isto tako je u 
ovoj Vijećnici u ponedjeljak održan prvi informacijski sastanak sa ponuditeljima, gdje su 
dobili sve informacije o projektu za koji su se interesirali. I još je jedna dobra vijest, jučer je 
objavljen natječaj za nadzor, tako da su sada kompletirani svi natječaji koji su muži za 



 
provoñenje radova. Predstoji nam još jedino priprema natječaja za opremu. Meñutim, taj ide 
kasnije, ona mora biti gotova do početka. 
 Nešto više o financijskom dijelu, nadam se da ću imati prilike vam prezentirati u 
momentu kada budemo razgovarali o zaduženju Kaštijuna d.o.o., jer ovaj financijski ugovor 
koji je potpisan prije dva tjedna uz nazočnost predsjednice Vlade RH, je ugovor koji je temelj 
da mi od Ministarstva financija možemo osigurati sredstva za kredit, jer su sva lokalna 
sredstva koja trebaju dati Istarska županija i Kaštijun, osigurana u ugovoru Europske 
investicijske banke sa Vladom Republike Hrvatske, i mi ćemo putem Ministarstva financija 
sva ta sredstva moći osigurati. 
 Htjela bih samo napomenuti da je bilo i nekih upita novinara, još jednom želim 
podsjetiti, da ugovaratelj za sve ove ugovore je Fond za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost, kao akreditirano tijelo u Republici Hrvatskoj. Sva plaćanja koja će ići prema 
isporučiteljima ići će preko Nacionalnog fonda pri Ministarstvu financija. Znači, da onih 
18.119.000,00 koja su nam odobreni od strane Europske unije, kao i 10.000.000,00 € 
bespovratnih sredstava što ćemo moći osigurati putem Fonda, su sredstva koja neće niti na 
računu Kaštijuna, niti na računu Istarske županije, nego će se sva plaćanja prema izvoñačima 
vršiti putem Nacionalnog fonda u Ministarstvu financija.  
 Nadam se da ste s odgovorom zadovoljni. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zahvaljujem. Gospodine pročelniče Prhat izvolite, imate riječ, odgovorite na drugo 
pitanje koje je postavio Peña Grbin..   
 
DAMIR PRHAT:  
 Želim vas izvijestiti da smo mi u okviru Programu održavanja na prostoru centralne 
jezgre sanirali i rekonstruirali nogostupe i u Istarskoj i Anfiteatarskoj ulici, Ulici Sv. Ivana i 
da ćemo svakako razmotriti i taj prijedlog. Meñutim, želio bih istaknuti da je područje 
Giardina arheološki lokalitet, da su uvjeti bitno drukčiji, što značajno komplicira cijelu stvar. 
U svakom slučaju izvidjet ćemo mogućnost da saniramo i taj dio.  
 Evo, toliko. Hvala. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zahvaljujem. Vijećniče Peña Grbin, imate li nešto dodatno da pitate. ? 
/P. Grbin: Zahvaljujem na odgovorima/.  
 Riječ ima vijećnik Bruno Nefat. 
 
BRUNO NEFAT: 
 Ja bih imao jedno pitanje za pročelnik Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
gospodina Danijela Ferića. 
 Molio bih informaciju o tome koliki je ukupni iznos kredita zajedno s kamatama koji 
je 2006. godine kao jamac preuzeo Grad Pula za NK, koji se tada zvao NK Pula – Staro 
Česko, koji se dan danas isplaćuje osiguravajući se u Gradskom proračunu i kada je 
predviñen kraj isplate tog kredita. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
Gospodine Feriću, ako imate odgovor možete ga sada dati, ako ne ćeze dostaviti pisani 
odgovor.  
 /D. Ferić. Pismeno ću odgovoriti/. 
Dobro. Gospodine Nefat, dobit ćete pisani odgovor. 
Riječ ima vijećnik Kemal Verlagić.  



 
KEMAL VELAGI Ć: 
 Dobar večer svima.  
 Ja bih imao jedno pitanje za gospodina Darka Buršića, direktora Monte Gira.  
 Znamo da je TD Monte Giro d.o.o. ishodilo lokacijsku dozvolu za gradnju i proširenje 
postojećeg gradskog groblja na površini 5.562 m2, možete li na pojasniti u kojoj smo fazi, u 
kojoj je fazi projekt i što nas neka ubudućnosti. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Gospodine Buršiću imate rije, odgovorite na postavljeno pitanje. 
 
DARKO BURŠIĆ: 
 Dobar večer svima. 
Pozdravljam predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Pule, Gradonačelnika Grada Pule, 
vijećnice i vijećnike. 
Ja ću iskoristiti priliku da možda rečem dvije riječi o interesu i obavijesti grañana o 
postavljenom pitanju i za nas prisutne vijećnike. 

Drugo, nakon dobivanja potvrde glavnog projekta i spremne sve dokumentacije i 
internih odluka po pitanjima koja slijede za svaki posao, sukladno propisima o zahvatu u 
prostoru, 2.06.2011. godine raspisan je javni natječaj, sukladno zakonu, za nabavu roba i 
usluga, odnosno natječaj za izvoñače radova koji će po izvedbenoj dokumentaciji ući u 
zahvat proširenja groblja, znači, za izvoñenje radova.  Dana 30.06.2011. godine se natječaj 
zatvara. Oformljena je peteročlana Komisija za odabir najboljeg ponuñača. 

Ako govorimo o 5.200 m2 proširenja groblja neposredno uz postojeće groblje, što 
sam više puta iznosio, radi se o dvije lokacije, a odnose se na 145 grobnica za 6 ukopa, 82 
grobnice za 3 ukopa, 374 zemljane grobne parcele, 200 velikih niša, 186 dvostrukih malih 
niša, 84 niše za kosti, 52 niše za urne i neko mjesto za posipanje pepela.  

 Imamo dosta upita naših grañana. Znamo da je Gradsko vijeće donijelo novu Odluku 
o grobljima. Razlog donošenja nove Odluke je potreba da se postojeća Odluka korigira, 
odnosno našlo se shodno da bi najbolje bilo donijeti novu Odluku o grobljima.  

Načelne izmjene predmetne Odluke se odnose na pitanje definiranja financiranja, 
odnosno ustupanje grobnih mjesta korisnicima grada Pule, što je po mome dosta bitno u 
ovom trenutku. Stavila se mogućnost da Uprava groblja u suglasnosti s Gradom daje 
odreñene prednosti po pitanju ukopa, odnosno kupnje grobnog mjesta.  

O čemu se radi ? 
 Predvidjeli smo da svi oni koji imaju svoje pokopane u takozvanom općem 
komunalnom polju ili u posuñenim objektima, čim se odabere izvoñač radova i s njima sklopi 
ugovor, pozvat će ih se pismeno. Za to imamo podatke, kompletno pripremljenu 
dokumentaciju, pozive grañanima da doñu u Upravu TD da se sklopi takozvani privremeni 
ugovor, gdje bi se uplatila odreñena akontacija da bi se moglo paralelno s time isplaćivati 
situacije izvoñaču radova  
 U dogovoru s našim Upravnim odjelima i gradskom pravom teži se ka tome da bi 
Grad trebao imati odreñeni broj slobodnih parcela kada se desi smrtni slučaj u gradu, da 
grañanin jednostavno doñe i po mogućnosti da mu se dodjeli grobno mjesto koje je na 
raspolaganju.  
 Donesena je jedna temeljna odluka o proglašenju dijela Gradskog groblja u Puli kao 
kulturno dobro i odreñeni objekti su stavljeni pod zaštitu. Radi se o 27 ili 29 takvih objekata 
koje TD, odnosno Grad neće dirati. Na te grobnice stavljena je odreñena zabrana ustupanja 
trećim osobama. Ostali objekti sukladno zakonu, ono što govori naša Odluka o grobljima, 
ako se ne plaća uredno zakonska grobna naknada, ako proñe odreñeni vremenski rok, da 
može Uprava TD dodijeliti dotično grobno mjesto novom korisniku, jer kao takvo nije 



 
grobno mjesto prodano na neki način grañaninu, već je ustupljeno na trajno korištenje pod 
uvjetom da se plaća godišnja grobna naknada. 
 Gledati ćemo da na neki način udovoljimo onima koji su sada najpotrebniji u Puli, 
dok na starom dijelu groblja, groblja koja se mogu ustupiti trećim osobama, takva je 
mogućnost dana TD uz suglasnost Grada. 
 /A. Zimolo Molim vas da ne idemo šire u obrazlaganja/. 
Grañani će se moći javiti na takozvani natječaj za dodjelu grobnog mjesta da si mogu na 
vrijeme osigurati grobno mjesto.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Da li ste vijećniče Kemal Velagiću zadovoljno s odgovorom ? 
/K. Velagić: Zadovoljan sam s odgovorom./ 
 Zahvaljujem vijećnik Kemalu Velagiću i direktoru Gradskog groblja Darku Buršiću. 
 Riječ ima vijećnik Irenko Srdoč., koji će postaviti vijećničko pitanje. 
  
IRENKO SRDOČ: 
 Dobar večer svima. 
 Pitanje postavljam direktoru Pula Parkinga. Molit ću pisani odgovor. 
Pitanje postavljam na inicijativu grañana općenito. Koliko se od strane djelatnika Pula 
Parkinga obraća pozornost na nepropisno okupiranje parkirnih mjesta za osobe s 
invaliditetom. 
I ciljano: zbog čega se na parkingu kod Doma zdravlja i po cijele dane ostavljaju pojedina 
teretna vozila iz kojih se čak i vrši trgovinska djelatnost, a parkirana su na mjesto koja su 
rezervirana za osobe s invaliditetom.   
Hvala lijepa.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Vijećnik Irenko Srdoč je zatražio pisani odgovor, ali direktor Pula Parking može dati 
kratak usmeni odgovor. Ako odgovor ne bude dovoljan dopunit će se pisanim putem. 
 
BRANISLAV BOJANI Ć: 
 Dobar dan, pozdravljam sve prisutne, i da objasnim o čemu se ovdje radi. 
 Naime, Pula Parking nema ingerencije nad mjestima za invalide. U dogovoru s 
policijom Pula Parking i Pauk vrše svoju dužnost. I kao da sam znam da ćete vi to pitati, pa 
sam donio i sličice, tako da vam mogu pokazati što Pula Parking radi i na koji način vrši 
svoju dužnost, kako djeca zaobilaze automobile nepropisno parkirane, što radi Pula Parking i 
na koji način se ponaša u prometu. Kao dokaz ostavit ću ove sličice kod gospode da možemo 
dalje o tome razgovarati.  
 Što se tiče intervencija i prodaje iz kombija, vi znate da Pula Parking nema nikakve 
ingerencije nad tim ljudima, ako osobe plate parkiralište oni neće biti na jednu dnevnu 
parkirnu kartu, ako ne plate, dobit će kaznu ili bilo parkirnu kartu. 
 Direktno Pula Parking je otprilike jedno desetak, petnaestak puta vršio u dogovoru s 
policijom ili sa gospodarskom inspekcijom, na taj način i sličan način, dogovor da se ti ljudi 
uklone sa parkinga. Meñutim, mi ne možemo ni fizički, ni psihički, a ni materijalno na te 
ljude djelovati. To može samo ova ekipa koju sam vam rekao. Prema tome, mi jesmo zato da 
se to napravi, ali nismo u moći. Fizički možda bismo mogli, ali onda bi bilo jako teško za 
nas. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Vijećniče Srdoč izvolite, imate riječ.  



 
IRENKO SRDOČ: 
 Najlakše je reći ništa se ne može napraviti, pa ne znam zašto bih ja sjedio ovdje. 
Postoji gradska uprava koja je može dobro surañivati sa policijom. Ako ne može na svojim 
mjestima koje Grad ureñuje, koje Grad financira ta parkirna mjesta i ta parkirna mjesta i 
naplaćuje, ne može ništa učiniti, ja ne shvaćam, iako malo možemo učiniti, ali Grad ima 
ingerencije i kompetencije i suradnju sa policijom.  
 Hvala lijepa.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Dodatno objašnjenje će dati Gradonačelnik.   
 
BORIS MILETI Ć: 
 Ja ću reći da se ne slažem da se ništa ne može, ali ću isto tako reći da se svatko mora 
držati svog okvira koji mu je zakon propisao. Ja bih bio najsretniji čovjek kada bi sve 
inspekcijske službe bile pod ingerencijom lokalne samouprave. Nažalost, nisu, zato se sve 
veći i veći broj stranaka zalaže da se ova država konačno decentralizira, i ne samo u 
financijskom smislu, već i u ingerencijama, odnosno ovlastima. Uzmite samo primjer, do 
jučer kada su grañevinske dozvole izdavane od Ureda državne uprave koliko je bilo 
zaostataka. Čim su ih preuzeli gradovi i županije kako se to drastično smanjio broj zaostataka 
i kako mi danas možemo našim grañanima ili gospodarstvenicima osigurati ishodovanje 
potvrda glavnog projekta u punom kraćem roku nego što je to bio prije slučaj. Ja vjerujem 
kada bi bila, pa barem u onoj mjeri kada su nekada bivše općine imale ovlasti, kada bi se 
barem na taj način spustile ovlasti na lokalnu razinu, tada vam sigurno direktor mogao 
odgovoriti na ovaj način. Meñutim, danas ukoliko on prekrši propis onda će on odgovarati, a 
to si ne smijemo dopustiti, jer mi smo gradska uprava i moramo provoditi propise i štiti 
zakone.  
  
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zahvaljujem Gradonačelniku na dodatno objašnjenje.  
 Riječ ima vijećnica Ornela Grujić – CUKON. 
 
ORNELA GRUJI Ć – CUKON: 
 Dobar večer, pozdrav svima.  
  Ja bih uputila pitanje pročelniku Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Eriku 
Lukšiću. Radi se o osnovnoj školi. Naime, nakon izgradnje Osnovne škole Veli Vrh, 
dogradnje Osnovne škole Veruda i Osnovne škole Šijana, u medijima je bilo govora o 
Osnovnoj školi Kaštanjer. Naime, Gradu Puli je na osnovi prijave na javni poziv od strane 
Ministarstva obitelji, branitelja i meñugeneracijske solidarnosti, odobreno cirka 69.000,00 
kuna, a u svrhu rješavanja pristupačnosti objektima osoba s invaliditetom, pa me zanima na 
što će ta sredstva biti utrošena i da li su radovi započeti. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Zamolio bih pročelnika Erika Lukšića da uzme riječ i odgovori na postavljeno pitanje. 
 
ERIK LUKŠI Ć: 
 Dobar večer još jednom.  
 Zahvaljujem na pitanju.  
Istina je javili smo se na javni natječaj, dobili smo sredstva i kao što smo o ovim ostalim prije 
spomenutim školama uredili pristup za osobe s invaliditetom, tako smo i krenuli u izgradnju 
pristupa, krenut ćemo sa izgradnju sanitarnog čvora za invalide. Takoñer smo prijavili na 



 
natječaj Istarske županije za ureñenje pristupne rampe za osobe s invaliditetom, tako da se 
nadamo da će i Osnovna škola Kaštanjer biti još jedna u nizu škola Grada Pule koje imaju 
mogućnost za sve osobe s invaliditetom. 

 A takoñer konkretno što će se sada napraviti, 10. lipnja je potpisan sporazum 
grañevinskom firmom «Vladimir Gortan». Oni su na natječaju bili najpovoljniji izvoñač i 
krenut će se u rekonstrukciju multifunkcionalnog prostora Osnovne škole Kaštanjer u sklopu 
kojeg će se i napraviti sanitarni čvor za osobe s invaliditetom i nadamo se dugoročno, ukoliko 
budu financijska sredstva zadovoljila, da i Osnovna škola Kaštanjer, koja je zadnja na nivou 
Grada Pule za djecu u dvije smjene, vjerujem da ćemo u roku od par godina sa povećanjem 
izgradnje i dogradnje škole, rekonstrukcije školskih prostora, dobiti školu koja će takoñer 
zadovoljiti potrebe da sva djeca idu u jednoj smjeni u školu. Uskoro počinju radovi.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
da li ste zadovoljni odgovorom ? 
 (Ornela G.–Cukon: Zadovoljna odgovorom/. 
Riječ ima vijećnik Sergio Stupar, vijećničko pitanje. 
 
SERGIO STUPAR: 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti.  
 Imam jedno pitanje za pročelnika Upravnog odjela za prostorno urñenje, Giordana 
Škuflića.  
 Naime, prekjučer, 14. lipnja ove godine u Kopru je potpisan sporazum o partnerstvu 
projekta DIVA, projekt koji tretira sanaciju ilegalnih odlagališta otpada i podizanja svijesti o 
njihovoj štetnosti.  
 Molio bih pročelnika Giordana Škuflića da nam kaže koji su partneri Pule u ovom 
projektu, koliki je iznos planiran za realizaciju ovog projekta u pulskom dijelu, koje će 
područje biti zahvaćeno projektom, odnosno koje su sve predviñene aktivnosti u tom 
projektu. Hvala. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Pročelniče Škufliću imate riječ, odgovorite na postavljeno pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLI Ć: 
 Hvala na pitanju. 
 Potpisan je ugovor u Kopru. Grad Pula je sudionik s partnerima Gradom Koprom,, 
Prirodoznanstvenim univerzitetom iz Kopra, Istarskom županijom, te gradovima Umagom i 
Buzetom.  
 Ukupan budžet od 644.000,00 kuna podijeljen je ravnomjerno, tako da će u biti Grad 
Pula dobiti 110.000,00 kuna i sa tim novcem planiramo urediti danas najkritičniju lokaciju 
divljeg odlagališta, a to je Ulica koja vodi prema Velom Vrhu od Šijane prema Valmariu, 
koja je danas bijeli put, koja je na neki način nekontrolirana i koja omogućava, nažalost, da 
svi oni koji mogu odnijeti otpad u Valmarin, imaju mogućnost usput otpad iskrcato, što znači 
na neki način ne izvršiti ono što je Grad Pula dozvolio grañanima, a to je da se do 2 m3 
otpada besplatno može odlagati, a svi privatnici obrtnici preko toga plaćaju 20,00 kuna po 
m3.  
 Mi ćemo na toj trasi ceste pokušati kroz naš program omogućiti da se ona stvari u red, 
jer je to isto jedna vitalna prometnica koja povezuje Veli Vrh sa Šijanom, a na način da će se 
postaviti kamere, da će se urediti odbojnici, tamo gdje je moguće sada skretati i odlagati šutu, 
jer se pretežno radi o otpadnom grañevinskom materijalu koji ima manje namještaja, bijele 
tehnike. Na taj način ćemo pokušati kamerama, zaštitnim ogradama i sadnjom zelenila, bilja, 



 
koje će onemogući da se tako nešto dešava, a u biti će ukrasiti taj jedan koridor trase s lijeve i 
desne strane. Naravno, tu će biti i edukativne tabele, natpisi koji će upućivati i usmjeravati 
grañane gdje, što, kuda i kako. To ćemo raditi u suradnji sa Hrvatskim šumama, Naturom 
Histricom i Herculaneom, kao što smo sve planove, programe i projekte s njima realizirali i 
radili. Evo, toliko. Hvala,  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Hvala.  Riječ ima Elena Gattoni – Stepanov. 
 
ELENA GATTONI – STEPANOV: 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Kao šećer na kraju ja bih imala jedno pitanje iz oblasti kulture za poštovanu gospoñu 
Zdenku Višković – Vukić. 
 Iz medija je najavljeno da će se 58 Pulski Filmski Festival, koji će ove godine imati 
bogati program, nacionalni i meñunarodni, pa vas lijepo molim ako nam možete nešto 
opširnije reći nešto o tome, da nas malo informirate. Pretpostavljam da su radovi u punom 
tijeku. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Izvolite gospoño ravnateljice Pula Film Festivala, imate riječ.  
 
ZDENKA VIŠKOVI Ć - VUKI Ć: 
 Lijepo vas pozdravljam. 
 Gospodine predsjedavajući, gospoñe vijećnice i gospodo vijećnici, poštovani 
Gradonačelniče.  
 Ovo mi je pitane posebno drago, jer mi ćemo se za koji trenutak osvrnuti na naše 
prošlogodišnje poslovanje, a vjerujte u mojoj glavi, u glavi mojeg tima, nije isključivo ovaj 
festival, odnosno već planirani idući. 
 Sve prognoze koje su na neki način od nekih novinara bile zlonamjerne, ne može se 
uzeti u obzir. Prošlogodišnji festival je jedan od najbogatijih festivala uopće od kada imamo 
novu Hrvatsku državu i silno smo na to ponosni. Imamo potporu Grada Pule, Republike 
Hrvatske i nevjerojatno velik broj sponzora i ovim pute neću ih nominirati, iskreno 
zahvaljujem svim sponzorima koji i dalje podržavaju u ovakvoj situaciji Pula Film Festival sa 
zaista ne skromnim sredstvima i naravi.  
 Mogu najaviti sada već da ćemo biti i dalje sa 10 lokacija. Imat ćemo bogat zabavni 
program za sve mlade, nevjerojatno zabavni program. Sjećam se kada je gospodin Bernard 
Zenzerović prve godine rekao, ako to ne znate raditi, mi ćemo vam nekoga dati, čim budemo 
došli do malo novaca, ćemo vam pomoći. Evo, ove godine ćete vidjeti, bit će izvrstan zabavni 
program. Dakle, za one grañane koji vole još nešto osim filma. Imat ćemo nešto što je treću 
godinu za redom mali dječji festival kojeg zovemo Pulica, 9 filmova u 7 dana u Kino Valli, 
od 9. dalje za djecu u 10,00 sati, a to su filmovi od moje dobri do dobi mog unuka, dakle, za 
sve nas koji se želimo prisjetiti toga. I ja vam svima predlažem od 9. do 23. uzmite godišnji 
odmor, doñite na Festival.  

Imamo još nešto. Na Kaštelu 9. počinjemo sa Festivalom. Imamo 9 filmova Džemsa 
Ajvoria, jednoga od najvećih redatelja, njegovu retrospektivu, imamo meñunarodnih 30 
filmova sa svih najvećih festivala, pobjednike dovodimo, imamo 10 hrvatskih filmova. 
Predskazivali su da nećemo imati možda ni tri filma. Imamo 9 koprodukcija, veliki program 
za one koji ne vole gledati kontinuirano filmove, pa ćemo za njih davati na Portarati filmove 
za djecu i prolaznike. Imamo nešto ove godine ponovno što smo imali prošle godine, to je 
solarno kino, ono će dolaziti do naših turista, ako oni baš ne žele nikako doći k nama, mi 



 
ćemo k njima, doći ćemo na Forum, na pulske trgove, ići ćemo u Rojc i na sve punktove 
Arenaturista kod njih tamo. 
 Imamo 10 godina kinomanija, gospoña Benčić je autor u Luci, imamo izložbu i 
Makini koja se nevjerojatno dobro pozicionirala u Puli. Imamo profesora Baltazara u 
Gradskoj knjižnici i čitaoci. Zahvalimo Gradskoj knjižnici i čitaonici. Imamo punu suradnju 
Arheološkog muzeja, zaštite spomenika, Povijesnog muzeja, Istarskog narodnog kazališta – 
Gradsko kazalište Pula. Kino Valli će raditi punom parom. I ove godine imamo jedan 
izuzetan projekt za naše studente Filmske akademije iz Zagreba, 3 D radionica u Puli sa 
stručnjacima iz Engleske, Filmska tvornica. Gradonačelnik Grada Pule je otvorio Tvornicu 
pred tri, četiri dana. Od ponedjeljka je počela raditi i ona sprema filmove. Zbilja bit će 
ponešto za svačiji ukus.  
Mislim da ćemo imati još neke novine. Imat ćemo tjedne tiskovne konferencije. 
Za tri tjedna ćemo imati Kaštel, a za mjesec dana otvaranje Festivala u Areni. 
Dobrodošli nam na Filmski festival. Samo da nam bude lijepo vrijeme. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
Hvala vama i cijeloj ekipi i budite sigurno da ćemo kada nas pozovete prihvatiti vaš poziv.  
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
 
BORIS MILETI Ć: 
 Danas su nam bila u Puli dva nadbiskupa i tri biskupa u Puli, pa vjerujem da će oni 
pomoći s vremenom, ali samo sam htio reći jednu iznimnu čast i na tome, prije svega, treba 
zahvaliti mojoj zamjenici, gospoñi Veri Radovolić, što smo dobili potvrdu Ureda 
predsjednika Republike, koji je odlučio da na otvorenje ove godine uveliča upravo dr. Ivo 
Josipović. (Aplauz). 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
  Malo smo prekoračili vrijeme, ali još će vijećnica Branka Daić – Bursać postaviti 
vijećničko pitanje  
    
BRANKA DAI Ć – BURSAĆ: 
 Dobar večer još jednom svima prisutnima.  

Imam pitanje za pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
gospodina Damira Prhata.  

Naime, u medijima je najavljeno da se projekt POS-ovih stanova polako privodi kraju. 
Izgleda da će ljudi kojim su stanovi potrebni uskoro riješiti svoj problem stanovanja. 
Najavljeno je da m2 stana u konačnici ne bi trebao koštati više od 1.000,00 €, a moguće je 
čak da će ta cijena biti i niža.  

Zanima me, gospodine pročelniče, da li imate neke najnovije podatke u svezi te 
cijene, što je najvažnije za budeće stanare te nove zgrade.  
 
ARDEMIO ZIMOLO: 

Izvolite gospodine pročelniče, imate riječ, odgovorite na postavljeno pitanje.  
  
DAMIR PRHAT: 
 Ne znam da li ću biti toliko nadahnut, meñutim, 9. lipnja je održana prezentacija u 
Zajednici Talijana u Caraninoj ulici, gdje su bili predstavnici APN-a i Grada Pule. Tom 
prilikom je svim zainteresiranima podijeljen katalog stanova, prezentiran cijeli projekt, 
stambeni objekt i isto tako su iznesene kalkulacije koštanja, odnosno cijene stanova. 



 
 Tom prilikom istaknuto je da je cijena stana sada procijenjena na 1.035,00 €. 
Meñutim, treba istaknuti da još uvijek nisu provedeni javni natječaji za izgradnju, da je u 
cijenu od 1.035,00 € ukalkulirana maksimalna etalonska cijena grañenja i zbog toga mi nismo 
bili u poziciji reći kolika će biti stvarna cijena, što ćemo znati nakon što bude provedeni javni 
natječaj za nadzor i izgradnju i kada budu poznati troškovi toga dijela koji čine veći dio 
ukupne cijene koštanja stana.  

U ovom trenutku se izrañuju glavni projekti, troškovnici. Kada to bude zgotovljeno 
biti će provedeni javni natječaji i očekujemo da bi cijeli taj projekt mogao zaživjeti u smislu 
izgradnje negdje tijekom jeseni, u listopadu ili početkom jeseni. Ali, u svakom slučaju ćemo 
tada znati i koja je konačna cijena ili barem približna cijena koštanja toga stana, ali sigurno 
očekujemo da će ona biti ispod 1.000,00 € 
 Evo, toliko. Hvala najljepša.   
  
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Hvala.  
/D.- Bursać: Zahvaljujem na odgovoru./ 
 Time smo iscrpili 1. točku dnevnog reda. Zahvaljujem svima.  
 
 
 
AD – 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 21. SJEDNICE  
  GRADSKOG VIJEĆA OD 23. 03.2011. 

 
Vijeće je bez primjedbi sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK 

  sa 21. sjednice Gradskog vijeća od 23.03.2011. godine 
 
 
AD – 3  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA 

 O POSLOVANJU GRADSKE KBJIŽNICE I ČITAONICE PULA 
 ZA 2010. GODINU  
     
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 

Uvodno obrazloženje je dala ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Pula, NELA 
NAČINOVIĆ. 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe.: 
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2. Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3. Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović,  
 
Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
 Z A K L J U Č A K  

  o usvajanju Izvještaja o poslovanju Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
  za 2010. godinu 
 



 
AD – 4  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA  

   O POSLOVANJU JAVNE USTANOVE PULA FILM 
 FESTIVALA ZA 2010. GODINU 

      
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  

Uvodno obrazloženje je dala ravnateljica Pula Film Festivala ZDENKA VIŠKOVIĆ– 
VUKIĆ. 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe.: 

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2. Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3. Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović,  
 
Vijeće je bez rasprave sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽAIH» glasova, donijelo 
 
 Z A K L J U Č A K  

  o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javne ustanove Pula Film 
  Festival za 2010. godinu 
 
 
 
AD - 5  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA 

 O POSLOVANJU ISTARSKOG NARODNO KAZALIŠTA – 
 GRADSKOG KAZALIŠTA PULA ZA 2010. GODINU 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dala ravnateljice Narodnog kazališta – Gradsko kazalište 

Pula, GORDANA JEROMELA – KAIĆ. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe.: 
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2. Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3. Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović 
 

 Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽAIH» glasova, donijelo 

 
 Z A K L J U Č A K  

  o usvajanju Izvještaja o poslovanju Istarskog narodnog kazališta – 
  Gradskog kazališta Pula za 2010. Godinu 
 
 
AD – 6  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA 

O POSLOVANJU PREDŠKOLSKE USTANOVE DJEČJI 
VRTI ĆI PULA ZA 2010. GODINU    

     
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dala ravnateljica Predškolske ustanove Dječji vrti ći Pula, 

MARIZA KOVA ČEVIĆ. 
 



 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2.Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3.Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su 
 dobili na klupe.  

 
Vijeće je bez rasprave sa 22 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽAIH» glasova, donijelo 
 
 Z A K L J U Č A K  

  o usvajanju Izvještaja o poslovanju Predškolske ustanove „Dječji 
  vrtići“ Pula za 2010. godinu 
 
 
AD – 7  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA 
  O POSLOVANJU PREDŠKOLSKE USTANOVE–ISTITUZIONE  
  PRESCOLARE RIN TIN TIN GRAD PULA–CITTA' DI POLA  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dala ravnateljica predškolske ustanove - Istituzione prescolare 

Rin Tin Tin Pula. TAMARA BRUSSICH, 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2.Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3.Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su  
 dobili na klupe.  
 
Vijeće je bez rasprave sa 22 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽAIH» glasova, donijelo 
 
 Z A K L J U Č A K  

  o usvajanju Izvještaja o poslovanju Predškolske ustanove – 
  Istituzione prescolare „Rin Tin Tin“ Grad Pula – Città di Pola za 2010. godinu 
 
 
 
AD – 8  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA 

 O POSLOVANJU JAVNE USTANOVE PULASPORT ZA 
 2010.GODINU 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao ravnatelj JU Pula Sport, MARIO PRUŠKO.. 
 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2.Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3.Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su  
 dobili na klupe.  



 
 U raspravi su sudjelovali: BRUNO NEFAT, u ime Kluba NGL-NPC, MARIO 
PERUŠKO, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanja 
Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javne ustanove Pula Sport za 2010. 
godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je  
 
 Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SZDRŽANIH» glasova 
donijelo  
  Z A K L J U Č A K  
  o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javne ustanove 
  Pula Sport za 2010. godinu, 
 
 
 
AD – 9  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA 

 O POSLOVANJU SAVEZA SPORTOVA GRADA PULE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao predsjednik Saveza sportova Grada Pule, MILAN SEAD 

SOLDATIĆ. 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2.Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3.Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su  
 dobili na klupe.  
 

 U raspravi su sudjelovali: BRUNO NEFAT, u ime Kluba GL -NPC, NILAN SEAD 
SOLDATIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Saveza sportova Grada Pule za 
2010. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je 
 
 Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo  
  Z A K L J U Č A K  
  o usvajanju Izvještaja o poslovanju Saveza sportova 
  Grada Pule za 2010. godinu 
 
 
 
AD – 10  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA O  
  POSLOVANJU PUČKO OTVORENOG UČILIŠTA  
  PULA ZA 2010. GODINU 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dala MILKA VOJNIĆ- VITASOVIĆ, ravnateljica pučkog 

otvorenog učilišta Pula. 
 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 



 
2.Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3. Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su  

 dobili na klupe.  
 
 Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  Z A K L J U Č A K 
  o usvajanju Izvještaja o poslovanju 
  Pučkog otvorenog učilišta Pula za 2010. godinu 
 
 
 
 
 
AD – 11  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠTAJA 
      O POSLOVANJU ZAJEDNICE TEHNI ČKE KULTURE 

 PULA ZA 2010. GODINU 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
 Uvodno obrazloženje je dao ANTON PLETIKOS, glavni tajnik Zajednice tehničke 
kulture Pula. 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić. 
2.Odbora za društvene djelatnosti: predsjednik Janko Žužić, 
3.Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su  

 dobili na klupe.  
 
 Vijeće je bez rasprave sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  Z A K L J U Č A K 
  o usvajanju Izvještaja o poslovanju 
  Zajednice tehničke kulture Pula za 2010. godinu 
 
 
 
 
 

- STANKA OD 19,26 – 19,45 SATI - 
 
 
 
 
 
Nakon pauze predsjedavajući konstatira da je vijećnicima na klupe dostavljen poziv za 
tematsku sjednicu zakazanu za utorak, 28.lipnja 2011. godine u 17,00 sati, zajedno sa 
materijalima uz dnevni red sjednice. 
 



 
AD -12  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJEŠ ĆA O  
  IZVRŠENJU PLANA GOSPODARENJA OTPADOM ZA 
  GRAD PULU ZA 2010. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno ureñenje.  
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2. Odbor za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, 

potpredsjednik: Marko Martinčić, vijećnici su dobili na klupe. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: LOVORKA TOMIČIĆ, GIORDANO 

ŠKUFLIĆ, odgovori na postavljena pitanja.  
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad 
Pulu za 2010. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je 
 
 Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  
  Z A K L J U Č A K 
  o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom 
  za Grad Pulu za 2010. godinu 
 
 
AD -13  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJNAJU IZVJE ĆA                 

     O OZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I 
 UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2010.GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene 
 odnose, potpredsjednik: Marko Martinčić, vijećnici su dobili na klupe 
 

 U raspravi za klubove vijećnika sudjelovali su: BRUNO NEFAT, u ime Kluba NGL – 
NPC; u pojedinačnoj raspravi: LOVORKA TOMIIĆ, JANKO ŽUŽIĆ, DAMIR PRHAT, 
odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ureñaja 
komunalne infrastrukture za 2010. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je 
 
 Vijeće sa 13 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  
  Z A K L J U Č A K  
  o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ureñaja  
  komunalne infrastrukture za 2010. godinu 



 
AD – 14  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
  IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  
  INFRASTRUKTURE ZA 2010.GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.  
 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose,  

potpredsjednik: Marko Martinčić, vijećnici su dobili na klupe 
 
 U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: LOVORKA TOMIČIĆ, BRUNO NEFAT, 
DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja. 
 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2010. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je 
 
 Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  
  Z A K L J U Č A K  
  o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
  infrastrukture za 2010. godinu 
 
 
 
AD – 15  DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU  
  PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2010. GODINU 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DANIJEL FERIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 

financije i opću upravu.  
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe: 
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović,  

  
U raspravi za klubove vijećnika sudjelovali su: MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba 
vijećnika IDS–SDP, pojedinačnoj raspravi: LOVORKA TOMIČIĆ, MARKO MARTINČIĆ, 
replika, LOVORKA TOMIČIĆ, odgovor na repliku, BRUNO NEFAT. 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2010. godinu, te nakon 
glasanja utvrñuje da je  
  
 Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  
  GODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

 o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2010. godinu 
 
 



 
AD–16  DONOŠENJE ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA 

 ZA 2010. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DANIJEL FERIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 

financije i opću upravu.  
 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su 
 dobili na klupe 
 

 Vijeće je bez rasprave a 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 
«SUZDRŽANA» glasa, donijelo  
 
  O D L U K U  

o raspodjeli rezultat za 2010. godinu  
 
 
 
AD – 17  DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU I PRIJENOSU  
  PRAVA GRAĐENJA NA K.Č. 1858/5 K.O. PULA U KORIST 
  PU-OP RIN TIN TIN  
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu. 
 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, 
vijećnici su dobili na klupe 
 

 Vijeće je bez rasprave sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANA» glasa, donijelo  
 
  O D L U K U 
  o osnivanju i prijenosu prava grañenja na k.č. 1858/5 k.o. Pula u korist 
  PU–IP Rin Tin Tin 
 
 
AD – 18  DONOŠENJE ODLUKE O IZBORU OSOBE ZA OBAVLJA NJE  
  KOMUNALNE DJELATNOSTI ODRŽANJA JAVNE RASVJETE 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu. 
 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene 
 odnose, vijećnici su dobili na klupe 

 



 
 Vijeće je bez rasprave sa 16 glasova «ZA», 3 glasova «PROTIV» i 1 
«SUZDRŽANIM» glasom, donijelo  
 
  O D L U K U 
  o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti 
  održavanja javne rasvjete 
 
 

AD – 19 DONOŠENJE 
 a) Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim 
    djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju pisanog ugovora 
 b) Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o povjeravanju pojedinih 
    komunalnih djelatnosti 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, 
potpredsjednik: Marko Martinčić, vijećnici su dobili na klupe 

  
U raspravi za klubove vijećnika sudjelovao je: BRUNO NEFAT, u ime KLuba NGL-NPC. 
 
Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje odvojeno na glasanje: 

a) Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima koje se 
mogu obavljati na temelju pisanog ugovora 

b) Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o povjeravanju pojedinih komunalnih 
djelatnosti, te nakon glasanja utvrñuje da je 

 
Vijeće sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova,  

odvojenim glasanjem donijelo  
a) Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima koje 

se mogu obavljati na temelju pisanog ugovora 
b) Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o povjeravanju pojedinih  
       komunalnih djelatnosti 
 

 
 
AD – 20  DONOŠENJE ODLUKE O AUTO TAKSI PRIJEVOZU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene 
 odnose, potpredsjednik: Marko Martinčić.  



 
 U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: LOVORKA TOMIČIĆ, PEĐA GRBIN, 
BRUNO NEFAT, DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja. 
 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
donošenje Odluke o autotaksi prijevozu, te nakon glasanja utvrñuje da je 
 
 Vijeće sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  

 O D L U K U  
 o autotaksi prijevozu. 

 
 
AD – 21  DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA  
  NEKRETNINAMA U OBUHVATU REKONSTRUKCUJE DRŽAVNE  
  CESTE D66 U KORIST «HRVATSKE CESTE» D.O.O.  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene 
 odnose, potpredsjednik: Marko Martinčić, 
3.Odbor za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su 
 dobili na klupe 

 
 U raspravi za klubove vijećnika sudjelovali su: BRUNO NEFAT, u ime Kluba NGL – 
NPL, PEĐA GRBIN, u ime Kluba vijećnika IDS -SDP, BRUNO NEFAT, replika; u 
pojedinačnoj raspravi: JANKO ŽUŽIĆ, MARKO MARTINČIĆ. 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u obuhvatu rekonstrukcije 
državne ceste D66 u korist „Hrvatske ceste“ d.o.o., te nakon glasanja utvrñuje da je  
 
 Vijeće sa 17 glasova «ZA», 4 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  
  O D L U K U 
  o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u obuhvatu rekonstrukcije 
  državne ceste D66 u korist „Hrvatske ceste“ d.o.o. 
 
 
AD – 22  DONOŠENJE ODLUKE O OSLOBAĐANJU PLAĆANJA 

 KOMUNALNOG DOPRINOSA  
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 



 
2.Odbora za financije, predsjednica: Zdenka Vratović 

 
 Vijeće je bez rasprave a 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 
«SUZDRŽANA» glasa, donijelo  
 
   O D L U K U  
  o oslobañanju plaćanja obveze komunalnog doprinosa 
 
 
AD – 23  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI 

 ZA ZADUŽIBANJE TRGOVA ČKOG DRUŠTVA 
 PLINARA D.O.O. PULA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić, 
2.Odbor za plan i financije, predsjednica: Zdenka Vratović, vijećnici su 
 dobili na klupe 

 
 U raspravi za klubove vijećnika sudjelovali su: BRUNO NEFAT, u ime Kluba NGL – 
NPL, MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS -SDP; u pojedinačnoj: 
MAURICIO LICUL, DEAN KOCIJANČIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
 
 Predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Plinara d.o.o. 
Pula, te nakon glasanja utvrñuje da je 
 
 Vijeće sa 14 glasova «ZA», sa 4 glasa «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo  
  O D L U K U 
  o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Plinara d.o.o. Pula 
 
 
AD – 24  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE  
  SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  

 a) Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Monte Zaro 
 b) Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Kaštanjer 
 c) Izmjena i dopuna Statuta Škole za odgoj i obrazovanje 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
 Uvodno obrazloženje za točke a),b) i c) je dao ERIK LUKŠIĆ, pročelnik Upravnog 
odjela za društvene djelatnosti. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik: Marko Martinčić.  
2. Obora za društvene djelatnosti, predsjednik: Janko Žužić, vijećnici su dobili na 

klupe.  



 
Vijeće je bez rasprave, odvojenim glasanjem za točke a., b., i c. sa 21 glasom «ZA», 

bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 
 Z A K L J U Č A K  o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog.  

 a) Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Monte Zaro 
 b) Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Kaštanjer 
 c) Izmjena i dopuna Statuta Škole za odgoj i obrazovanje 

 
 

Time je dnevni red iscrpljen te predsjedavajući ARDEMIO ZIMOLO, zaključuje 22. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule.  
 
 
Sjednica je zaključena u 21, 50 sati. 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
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